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MIA ΕΝΔΙΑ
ΦΕΡΟΥΣΑ 
«ΑΛΛΗΛΟ

ΓΡΑΦΙΑ» ΓΙΑ 
TO ΜΟΙΡΑΙΟ 
«ΦΑΛΚΟΝ»

Η ΥΠΟΘΕΣΗ του μοιραίου πρω- 
θυπουργικού «Φάλκον» δεν έχει 
κλείσει ακόμα (ας γίνεται προ
σπάθεια να δοθεί αυτή η εντύπω
ση) και η συνέχεια θα είναι ενδια
φέρουσα.

Ι Έχει όμως αξία να ρίξουμε λί
γο παραπάνω φως σε ό,τι αφο

ί ρά την ευθύνη πολιτικών προ- .
σώπων σχετικά με τα όσα έγι- 

f ναν πριν το μοιραίο δυστύ-
χημα του Σεπτεμβρίου του 

* 1999, το οποίο στοίχισε την ζωή 
; επτά ανθρώπων μεταξύ αυτών

και του Γιάννου Κρανιδιώτη.

• Ο γραμματέας του Υπουργικού 
Συμβουλίου Σ. Κοσμίδης δηλώνει 
ότι δεν είχε καμιά αρμοδιότητα σχε
τικά με τη φροντίδα και την καταλ
ληλότητα του «Φάλκον», παρ’ ότι - 
σύμφωνα με τους νόμους και τις α
ποφάσεις του Υπουργικού Συμβου
λίου - υπεύθυνος για το «Φάλκον» 
ήταν αυτός: ο γ.γ. του Υπουργικού 
Συμβουλίου!
(ΠΕΡΙΕΡΓΟ, βεβαίως, γιατί ο γ.γ. 
του Υπουργικού Συμβουλίου να έ
χει τέτοια αρμοδιότητα, αλλά έτσι 
έχουν τα πράματα).
• Ο τότε υπουργός Μεταφορών Τ. 
Μαντέλης λέει το ίδιο: «Καμιά ευ
θύνη».

7 Τα όσα δηλώνουν οι δύο αρμό- 
■μ διοι κυβερνητικοί παράγοντες 

στις ανακριτικές αρχές, είναι 
ενδεικτικά του κλίματος που ε
πικρατεί στους κυβερνητικούς 
κύκλους για το δυστύχημα του 
«Φάλκον».

ΓΙΑ ΜΙΑ ακόμα φορά κανείς δεν 
ξέρει τίποτε, κανείς δεν είναι 
υπεύθυνος, ούτε κατ’ ελάχιστο...

ΣΗΜΕΡΑ, λοιπόν, δημοσιεύου
με:

Ο Την κατάθεση του Τάσου Μα- 
ντέλη στον ανακριτή που διε

ξάγει την έρευνα, με ημερομηνία 14 
Οκτωβρίου 2000.

ΘΤην αλληλογραφία του γραμ
ματέα του Υπουργικού Συμ

βουλίου Σωκράτη Κοσμίδη με τον 
πρόεδρο του Ανωτάτου Ανακριτι- 
κού Συμβουλίου, αρεοπαγίτη Αν- 
δρέα Κατσίφα.

★
Ο Μαντέλης δηλώνει ότι, σύμ
φωνα με τον νόμο, δεν ήταν 

αρμόδιος για το «Φάλκον» (αφήνο
ντας έτσι τις ευθύνες στον Κοσμί
δη) και δικαιολογεί τη στάση του 
σχετικά με τον τότε Γενικό Διευθυ
ντή Πτητικής Εκμετάλλευσης της 
Ο. Α. και υπεύθυνο για τα πληρώμα
τα του «Φάλκον» Μ. Τσαγκαράκη, 
τον οποίο είχε αποκαλέσει «δολο
φόνο» αμέσως μόλις έγινε γνωστό
το μοιραίο ταξίδι του θανάτου. τή.

ΚΟΣΜΙΔΗΣ Είμαι αναρμόδιος
★

Ο Σ. Κοσμίδης δηλώνει ότι η 
μόνη αρμοδιότητα που είχε α

φορούσε την «ορθολογική χρήση 
του “Φάλκον’’», βάσει απόφασης 
του ίδιου του πρωθυπουργού Κων. 
Σημίτη.

Να σημειώσουμε ότι σε ό,τι α
φορά τη χρήση του «Φάλκον», 
γινότανε της κακομοίρας ποιος 
θα το πρωτοπάρει, γι’ αυτό και 
ο πρωθυπουργός αποφάσισε να 
βάλει τον Κοσμίδη να δίνει ά
δεια χρήσης στους υπουργούς.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ του Ανωτάτου 
Ανακριτικού Συμβουλίου όμως 
δηλώνει - όπως θα δείτε - ότι ο
Κοσμίδης είναι υπεύθυνος και 
του ζητάει να δώσει τα στοιχεία 
που έχει για την τεχνική κατάστα
ση του «Φάλκον», κάτι που ο γ.γ. 
του Υπουργικού Συμβουλίου αρ- 
νείται έως το τέλος!

ΤΟ ΕΡΩΤΗΜΑ είναι κατά πόσο 
ο αρεοπαγίτης πήρε υπόψη του, 
κατά τη σύνταξη του πορίσματος 
του Ανωτάτου Ανακριτικού, τα 
στοιχεία που δεν του έδωσε ο 
Κοσμίδης!

11 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ. Ο αρεοπαγίτης 
Α. Κατσίφας, πρόεδρος του Ανωτά
του Ανακριτικού Συμβουλίου, ό-, 
πως είπαμε ζητάει από τον Σ. Κο
σμίδη να του απαντήσει σε σειρά ε
ρωτημάτων σχετικά με,τις αρμοδιό- 
τητές του αλλά και με την συγκεκρι
μένη πτήση.
ΚΑΤΣΙΦΑΣ: «Το Συμβούλιο προς 
πληρέστερη διακρίβωση των αι
τιών, των συντρεχόντων παραγό
ντων και των εν γένει συνθηκών του 
ατυχήματος, απεφάσισε την ενέρ
γεια περαιτέρω ανακρίσεως, σύμ
φωνα με το άρθρο 145 του Ν. 
1815/88 και τις έχουσες εφαρμογή 
διατάξεις του ΚΠΔ. Στα πλαίσια 
αυτής της έρευνας, εν όψει των ατε- 
λειών που εμφανίζει η ρουμανική 
έκθεση, όπως και αυτή της ΥΠ Α, 
που διενήργησε παράλληλη διερεύ- 
νηση, αλλά και των λοιπών στοιχεί
ων του φακέλου, που δεν έχουν την 
απαιτούμενη πληρότητα, σας παρα- 
καλούμε, υπό την ιδιότητά σας του 
αρμοδίου για την χρήση κ.λπ. του 
συγκεκριμένου αεροσκάφους, σύμ
φωνα με το άρθρο 39 του Ν. 
2733/1999, και με την επιφύλαξη της 
ένορκης εξέτασής σας επί των στο 
παρόν διατυπουμένων ερωτημάτων 
και των επ’ ανιών απαντήσεών σας, 
όπως και τυχόν άλλων αποριών του 
Συμβουλίου, μας απαντήσετε εγ- 
γράφως, το συντομότερο δυνατόν, 
με βάση τα από εσάς τηρούμενα 
στοιχεία για τα εξής:

Ο Αν ενημερωθήκατε και πότε πε
ρί της στο ως άνω αεροσκάφος 

επιβιβάσεως και δι’ αυτού μεταφο
ράς προσώπων ασχέτων προς το 
κυβερνητικό έργο, όπως για παρά
δειγμα του θανόντος υιού Κρανι- 
διώτη. Σε καταφατική απάντησή 
σας αν εγκρίνατε την μεταφορά αυ-

©Αν ασκήσατε έλεγχο επί του υ
πευθύνου για την καταλληλό

τητα του αεροσκάφους προς μετα
φορά κυβερνητικών προσώπων, εν 
όψει της και κατά το παρελθόν εμ- 
φανίσεως σ’ αυτό βλαβών που δεν 
επιδιορθώθηκαν και ήόαν προφα
νώς σε γνώση σας ακόμη και από τα 
ΜΜΕ.

©Ποια η σύνθεση των πληρωμά
των του σκάφους (κυβερνήτης 

κ.λπ.) από της ισχύος του Ν. 
2733/1999 και μέχρι του ατυχήμα
τος. Πόσα και ποια ταξίδια πραγ
ματοποίησε αυτό εντός και εκτός 
της Ελλάδας. Ποια τα επιβαίνοντα 
σε καθένα απ’ αυτά πρόσωπα, αν εί
χε υποβληθεί η σχετική αίτηση από 
το ενδιαφερόμενο κυβερνητικό πρό
σωπο, αν αυτή είχε εγκριθεί από ε
σάς και είχε τηρηθεί το περιεχόμενό 
της ή αν αυτό, ως προς τον προορι- 
σμό, τα επιβαίνοντα πρόσωπα 
κ.λπ., είχε τροποποιηθεί με δική σας 
συναίνεση ή όχι».
26 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ. Ένα δεκαπενθή
μερο μετά, ο γ.γ. του υπουργικού α
παντά δηλώνοντας αναρμόδιος για 
τον ουσιαστικό έλεγχο του μοιραί
ου αεροσκάφους.

• Αρχικά αναφέρεται στο ιστορικό 
της υπόθεσης αφού λέει στον αρεο
παγίτη: «Μου απευθύνατε την ιος ά
νω επιστολή - ερωτηματολόγιο, 
προφανώς επειδή αγνοείτε ποια ή
ταν η αποκλειστική αρμοδιότητα, η 
οποία μου είχε ανατεθεί και αναφέ
ρεται στα επισυναπτόμενα έγγρα
φα. Για να σας διευκολύνω, αναφέ
ρω συνοπτικά το ιστορικό του 
“falcon”». Το ιστορικό:

Ο «Στις 16.12.92 υπογράφηκε 
σύμβαση μίσθωσης μεταξύ α' 

Ταμείου Αεροπορικής Αμυνας, ως 
ιδιοκτήτη-εκμισθωτή του FALCON, 
β' Ολυμπιακής Αεροπορίας, ως μι- 
σθώτριας εταιρείας, και γ' Ελληνι
κού Δημοσίου, ως εκ τρίτου συμ
βαλλόμενου, υπόχρεου σε καταβο
λή του ανταλλάγματος της χρήσης 
(σχ.1). Διάρκεια ορίσθηκε πενταε
τής, αρχόμενη από την παραλαβή 
του Α/Φ που δεν είχε συντελεσθεί α
κόμη. Η σύμβαση αυτή μετά τη λήξη 
της πενταετίας ανανεώθηκε “αυτο
μάτως”, εφόσον κανένα συμβαλλό
μενο μέρος δεν την κατήγγειλε (άρ
θρο 2 σύμβασης). Συνεπώς, δεν υ
πήρξε χρονικό κενό στην ισχύ της 

σύμβασης. Σύμφωνα με την ίδια 
σύμβαση, η Ο.Α. ανέλαβε την υπο
χρέωση (άρθρο 4) α' της παραλαβής 
του Α/Φ στη Γαλλία (παρ. β'), β' της 
αποστολής τεχνικού και ιπτάμενου 
προσωπικού στη Γαλλία για εκπαί
δευση (παρ. γ'), γ' της τεχνικής συ
ντήρησης “με βάση την ισχύουσα νο
μοθεσία και τις οδηγίες του κατα
σκευαστή” και του εφοδιασμού πά
ντοτε με πιστοποιητικό πλοϊμότη- 
τας (παρ. ε'), δ' της ασφάλισης του 
Α/Φ (παρ. στ').

©Η χρησιμοποίηση του
FALCON εκ μέρους των κυβερ

νητικών στελεχών δεν υπέκειτοσε 
κανόνες, κριτήρια και διαδικασίες. 
Γι’ αυτό ο Π/Θ εξέδωσε την από 
27.11.97 εγκύκλιο προς τους υ
πουργούς, με την οποία για πρώτη 
φορά καθορίστηκε διαδικασία και 
κριτήρια χρήσης του Α/Φ, η οποία 
εφεξής ελάμβανε χώρα με εντολή 
του γ.γ. του Υ.Σ. προς την Ο.Α., με
τά αξιολόγηση αιτημάτων μελών 
της κυβέρνησης (σχ. 2). Παράλληλα 
εξοφλήθηκαν προς την Ο.Α. όλες οι 
εκκρεμείς υποχρεώσεις από τη χρή
ση του Α/Φ ως τέλος ’97. Η αλλαγή 
του καθεστώτος χρήσης του 
FALCON είχε ως αποτέλεσμα, κατά 
το 1998 έναντι του 1997, τη σημα
ντική μείωση των πτήσεων κατά 
30,79% και των ωρών πτήσης κατά 
29,48%. Στους 9,5 μήνες χρήσης κα
τά το 1999 η μείωση έναντι των α
ντίστοιχων μηνών του 1998 ήταν 
19,37% και 14,27%*(σχ.3).

©Ήταν προφανής η ανάγκη, ό- 
πως-η εγκύκλιος του Π/Θ περι- 

βληθεί νομοθετικό έρεισμα και υπο
γραφεί νέα σύμβαση σε αντικατά
σταση της νομίμως ισχύουσαζ κατά 
σιωπηρή ανανέωση σύμβασης του 
1992. Έτσι, με την προσυπογραφή 
των συναρμοδίων υπουργών ψήφί- 
στηκε σχετική διάταξη (άρθρο 39 
τουν.2513/99, ΦΕΚ 155/30.7.99). 
Με βάση τις εξουσιοδοτήσεις της 
διάταξης ο γενικός γραμματέας του 
Υ.Σ.

α' εξέδωσε απόφαση για τους κανό
νες χρήσης του Α/Φ, στο πνεύμα της 
εγκυκλίου του Π/Θ (απ. 2513/99, 
ΦΕΚ 1707/2.9.99) (σχ. 4), 

β'απέστειλε στον υπουργό Οικονο
μικών στις 24 Αυγούστου ’99 σχέ
διο σύμβασης του Ελληνικού Δημο
σίου με την Ο.Α. ως πρότασή του

(σχ. 5). Το υπ. Οικονομικών διεξή- 
γαγε διαπραγματεύσεις για τη συμ
φωνία πάνω στα ανταλλάγματα, τα 
οποία στο σχέδιο σύμβασης ήταν κε
νά, και

γ' με βάση τα δεδομένα πτήσεων 
1999 και τα ανταλλάγματα που θα 
συμφωνούσαν Δημόσιο - Ο.Α. στη 
νέα σύμβαση, θα εξασφαλίζονταν 
στη Γ.Γ. οι πιστώσεις για την κάλυ
ψη των δαπανών του 2000. Μεσο
λάβησε το ατύχημα και η αρξάμενη 
διαδικασία δεν ολοκληρώθηκε».

• Στη συνέχεια αναφέρεται στην 
πρωθυπουργική εντολή όπως εκεί
νος την αντιλαμβάνεται.

ΚΟΣΜΙΔΗΣ: «Από τα επισυνα- 
πτόμενα έγγραφα προκύπτει αβ.ία- 
στα και προφανέστατα ότι αποκλει
στικός σκοπός της δικής μου κατά 
πρωθυπουγική εντολή ανάμιξης υ
πήρξε η ορθολογική χρησιμοποίηση 
του “FALCON” εκ μέρους των κυ
βερνητικών στελεχών και η συνακό
λουθη σημαντική μείωση της δαπά
νης. Ο ρόλος μου ήταν αυστηρά πε
ριορισμένος στην χορήγηση άδειας 
χρήσης, την οποία διαβίβαζα στην 
αρμόδια Υπηρεσία της Ολυμπιακής 
Αεροπορίας, μόνης και αποκλειστι
κής υπεύθυνης, σύμφωνα με τη σύμ
βαση, για την τεχνική συντήρηση και 
πλοϊμότητα του Α/Φ, ως και την εκ
παίδευση και επιλογή πληρωμάτων. 
Καμία άλλη ανάμιξη ή γνώση δεν εί
χα, ούτε για τα πρόσωπα των πλη
ρωμάτων ούτε για τον αριθμό και 
την ταυτότητα των επιβατών. Η ά
δεια χρήσης που χορηγούσα αφο
ρούσε το μέλος της κυβέρνησης, το 
οποίο είχε την ευχέρεια επιλογής τυ
χόν συνεπιβατών. Αυτά τα αυτο
νόητα ειπώθηκαν και από τον κυ
βερνητικό εκπρόσωπο (σχ.6). Με 
την ψήφιση της διάταξης, της οποί
ας η εφαρμογή δεν άρχισε ποτέ, λό
γω του μεσολαβήσαντος ατυχήμα
τος, σκοπήθηκε η θεσμοποίηση της 
εγκυκλίου του Π/Θ και της ευταξίας 
γύρω από τα οικονομικά της χρή
σης. Κατά τα λοιπά, καμία αλλαγή 
δεν επήλθε ούτε ήταν δυνατόν να ε- 
πέλθει.

• Και φτάνει στην ουσία της απά
ντησής του:

ΚΟΣΜΙΔΗΣ: «Συνεπώς απλή 
είναι η απάντηση στα ερωτήματά 
σας:
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ΑΡΕΟ
ΠΑΓΙΤΗΣ Είσαι αρμόδιος!

νευ σχολίων:

ΚΟΣΜΙΔΗΣ: «Ο τρόπος απάντη
σης σε ερωτήματα ανήκει στον κα
λούμενο να απαντήσει, στον ίδιο 
βαθμό που και ο τρόπος απεύθυν- 
σης ερωτημάτων ανήκει στον ερω-

★
Η απάντηση του τότε υπουργού Με
ταφορών Τάσου Μαντέλη έχει ως ε

ξής: «Κατ' αρχάς θα ήθελα να πω ότι ο υ
πουργός δεν έχει άμεσα από τον νόμο κα
μία αρμοδιότητα για τη συντήρηση, τη δια
χείριση και για τη λειτουργία του συγκεκρι- 
μένού αεροσκάφους, το οποίο με ειδική σύμ
βαση και εκτός των εταιρικών της διαδικα
σιών το πετούσε η Ο. Α. Η αναφορά μου προς 
τον τότε Γενικό Διευθυντή Πτητικής Εκμε
τάλλευσης δεν είχε το νόημα ότι τον θεω
ρούσα αυτουργό του ατυχήματος, αλλά τον 
θεωρούσα ως διοικητικό υπεύθυνο του 
α/φους αυτού. Γιατί, σύμφωνα με τον τρόπο 
που το διαχειριζότανε η Ο.Α., αυτός ήταν ο

τελικά υπεύθυνος για το α/φος αυτό. Αν και ο υπουργός Μεταφορών 
απαγορεύεται να παρεμβαίνει στα της διοίκησης της Ο.Α., εν τού- 
τοις, λόγω της ειδικής φύσης του α/φους αυτού κατ’ επανάληψη είχα 
επιστήσει την προσοχή σε αυτόν που γνώριζα ότι ήταν διοικητικά υ
πεύθυνος, δηλαδή του ΓΔΠΕ, για την καλή λειτουργία του α/φους 
αυτού. Το θέρος του 1998 π.χ., όταν το α/φος είχε παρουσιάσει κά
ποια προβλήματα, του είχα ζητήσει να κάνει πλήρη εξέταση και αν 
χρειαζόταν να το πήγαινε στη Γαλλία για πλήρη συντήρηση. Κάτι τέ
τοιο είχε γίνει πριν από λίγα χρόνια. Και ο ΓΔΠΕ μετά το πέρας του ε
λέγχου γραπτά με ενημέρωσε ότι όλα ήταν εντάξει. Μάλιστα την ίδια 
περίοδο, δηλαδή το τέλος του καλοκαιριού του 1998, έδωσα προ
φορική εντολή και στην Διοίκηση της ΥΠΑ να εξετάσει και αυτή όλα 
τα ζητήματα που αφορούσε το α/φος με αφορμή τα περιστατικά Κί
νας - Τασκένδης. Συνέστησα δε να προτιμηθεί εξωτερικός πραγμα- 
τογνώμονας για να μπορεί να ελεγχθεί και η λειτουργία των υπηρε
σιών της ΥΠΑ. Πράγματι έγινε τέτοιος έλεγχος, ο οποίος αναφερό
τανε στο παρελθόν και ο εξωτερικός πραγματογνώμονας υπέβαλε 
αναφορά με τις παρατηρήσεις του που αφορούσαν και τη διαχείριση 
του α/φους από την Ο.Α. και την ΥΠΑ. Τις παρατηρήσεις αυτές έ
στειλα και στην Ο.Α. και στην ΥΠΑ και τους ζήτησα να τις εφαρμό
σουν. Μετά από ένα χρονικό διάστημα, μου απάντησαν ότι είχαν υ
λοποιηθεί οι παρατηρήσεις αυτές. Εκ των υστέρων, όπως με ρωτάτε, 
πληροφορήθηκα ότι υπήρχε μια συζήτηση μεταξύ προέδρου και 
ΓΔΠΕ για το αν θα γίνει σμήνος Falcon ή αν θα υπάρξει μόνο manager
VIP-.

Ο Δεν υπήρχε καμία υποχρέωση 
κανενός για ενημέρωσή μου, σε 

σχέση με τα πρόσωπα που επέβαι- 
ναν στις διάφορες πτήσεις του Α/Φ. 
Συνεπώς, αγνοούσα την ταυτότητα 
των συνεπιβατών του αειμνήστου 
φίλου Γιάννη Κρανιδιώτη, όπως 
π.χ. του γιου του. Αφού δεν υπήρχε 
υποχρέωση ενημέρωσης, δεν υπήρ
χε και θέμα έγκρισης.

ΘΈλεγχο ασκεί ένας αξιωματού- 
χος σε υφισταμένους του. Εγώ 

δεν είχα κανένα υφιστάμενο ασχο
λούμενο με το “FALCON”. Απλά, 
χορηγούσα εγκρίσεις χρήσης. Τα 
λοιπά ήταν ευθύνη της αντισυμβαλ
λόμενης εταιρείας με την οποία εγώ 
δεν ήμουν καν συμβαλλόμενος. 
Όλως παράδοξη είναι η άποψη που 
διατυπώνεται “για βλάβες που δεν 
επιδιορθώθηκαν” και “ήσαν προ
φανώς σε γνώση σας”. Φαίνεται ότι 
αυθεντικά γνωρίζετε τι περιέχεται 
σε γνώση μου. Εν πάση περιπτώ- 
σει, δεν γνώριζα, ούτε όφειλα να 
γνωρίζω ούτε με αφορούσε η κα
ταλληλότητα του Α/Φ, που ήταν 
συμβατική υποχρέωση της Ολυ
μπιακής Αεροπορίας. Δεν έχω 
σπουδάσει αεροναυπηγικές επιστή
μες.

©Αγνοώ και δεν με αφορούσε η 
σύνθεση των πληρωμάτων του

Α/Φ, ο αριθμός και η ταυτότητα 
των συνεπιβατών. Η έγκρισή μου α
φορούσε την χρησιμοποίηση του 
Α/Φ για συγκεκριμένο προορισμό 
εκ μέρους συγκεκριμένου κυβερνη
τικού στελέχους. Η σύνθεση του 
πληρώματος ήταν επιλογή της ΟΛ. 
και η σύνθεση των επιβατών ήταν ε
πιλογή του κυβερνητικού στελέχους 
που δεν είχαν καμία υποχρέωση να 
με ενημερώσουν για τα θέματα αυ
τά.

•Τέλος, ποια σχέση έχουν όλα τα ε
ρωτήματα αυτά με τα αίτια του ατυ
χήματος, υποθέτω ότι εσείς 
γνωρίζετε. Βέβαια, δεν αντι
λαμβάνομαι, διατί μου διαβιβάζετε 
τις απόψεις σας για “ατέλειες και 
έλλειψη πληρότητας” των εκθέσεων 
Αρχών που ασχολήθηκαν με τη διε- 
ρεύνηση των αιτιών του ατυχήμα
τος*.

8 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ. Ο αρεοπαγίτης Α. 
Κατσίφας επανέρχεται στο θέμα, 
θεωρώντας ότι η απάντησή του δεν 
ήταν ικανοποιητική.

ΚΑΤΣΙΦΑΣ: Επανερχόμενοι στο 
ΑΣΑΑ/47/11.10.2000 έγγραφό σας, 
επί του οποίου η αρ. πρωτ. 
164/26.10.2000 απάντησή σας, που 
δεν κρίθηκε ικανοποιητική από τα 
μέλη του ΑΣΑΑ, στα οποία τέθηκε 
υπόψη, παρακαλούμε να μας απα

ντήσετε συγκεκριμένος επί των τε- 
θέντων ερωτημάτων μας, την επί 
των οποίων απάντηση θεωρείτε ο ί
διος απλή, χωρίς σχόλια επ’ αυτών. 
Τούτο γιατί παρατηρήσεις σας υπό 
τη μορφή “αγνοείτε ποια ήταν η α
ποκλειστική αρμοδιότητα, η οποία 
μου είχε ανατεθεί...” ή “όλως παρά
δοξη είναι η άποψη που διατυπώνε
ται όσον αφορά τις βλάβες του 
“FALCON” ή “φαίνεται ότι αυθε
ντικά γνωρίζετε τι περιέχεται σε 
γνώση μου”, δ ε ν αποτελούν 
ΑΠΑΝΤΗΣΗ στα ερωτήματα του 
ΑΣΑΑ»!

• Στη συνέχεια διευκρινίζει τις α
πορίες του:

ΚΑΤΣΙΦΑΣ: «Προς διευκρίνιση 
και μόνο των σχετικών αποριών 
σας σάς πληροφορούμε ότι:

Ο Την αρμοδιότητά σας επί του 
συγκεκριμένου αεροσκάφους 

καθορίζει ο νόμος που μνημονεύ
σαμε στο ως άνω έγγραφό μας. Του 
νόμου αυτού δεν χωρεί ούτε περι
στολή ούτε επέκταση με εγκυκλίους 
του Π/θ ή με απόφασή σας. Συνε
πώς η αναφορά σας σε εγκύκλιο του 
Π/θ και στην απόφασή σας δεν αλ
λάζει τα πράγματα, πολύ περισσό
τερο γιατί από τα ως άνω έγγραφα, 
που το Συμβούλιο είχε υπόψη του, 
δεν προκύπτει περιορισμός των αρ
μοδιοτήτων σας. Η στο νόμο σαφής 
μνεία της αναθέσεως σε εσάς της 
χρήσης και συντήρησης του σκά
φους ενέχει και σαφή περιγραφή 
των αρμοδιοτήτων σας. Η απάντη- 
σή σας ότι η διάταξη δεν τέθηκε ποτέ 
σε εφαρμογή λόγω του επισυμβά- 
ντος ατυχήματος είναι σαφής, ανε
ξάρτητα από το ότι στο νόμο ορίζε
ται ότι έχει εφαρμογή από τη δημο
σίευσή του.

ΘΗ διατυπωθείσα στο έγγραφό 
μας άποψή μας ότι τελούσατε ‘ 

προφανώς σε γνώση των βλαβών 
του αεροσκάφους δεν ενέχει οποια
δήποτε παραδοξότητα, όπως υπο
στηρίζετε, εκτός αν με τη σχετική πε
ρικοπή εννοείτε ότι δεν παρακο
λουθούσατε τα δημοσιεύματα του 
τύπου ως απλός πολίτης ενδιαφε
ρόμενος για τα κοινά, αλλά και ως 
αρμόδιος κατά νόμο για τη συντή
ρηση του α/φους, όχι βέβαια υπό την 
έννοια του τεχνικού.

©Η μνεία των κενών και αμφιβό
λων σημείων των εκθέσεων των 

διερευνητικών οργάνων δεν ενέχει 
οποιαδήποτε αιχμή κατά των αρ
χών ή του προσώπου σας, όπως εν
δεχομένως επιλαμβάνεσθε, αποτε
λεί αιτιολογία της απευθύνσεως 
προς τον αρμόδιο για τη χρήση και 
συντήρηση του σκάφους του ερωτη
ματολογίου μας».

• Η κατάληξη: του ζητάει εκ νέου τα 
στοιχεία που από την αρχή ζητού
σε!

ΚΑΤΣΙΦΑΣ: «Από τα έγγραφα που 
επισυνάπτετε στην ως άνω απάντη
σή σας (απάντηση κ. Ρέππα προδή- 
λως σε ερώτηση βουλευτού ή δημο
σιογράφου) προκύπτει ότι έχετε

στη διάθεσή σας τα απαραίτητα 
στοιχεία που αφορούν τη συντήρη
ση, τις εγκρίσεις των πτήσεων και 
διάφορα άλλα στοιχεία. Μάλιστα ο 
κ. υπουργός παρέπεμψε τους ενδια
φερομένους να ζητήσουν από σας α
μέσως τα εν λόγω στοιχεία. Κατό
πιν τούτων παρακαλείσθε 
και πάλι να μας αποστείλετε έ
στω και σε αντίγραφα τα εν λόγω 
στοιχεία, στα οποία ο ως άνω υ
πουργός αναφέρει ότι προέρχονται 
οι πληροφορίες για το πώς χρησι
μοποιήθηκε την τελευταία περίοδο 
το αεροσκάφος, από ποιους και για 
ποιο σκοπό. Τα στοιχεία αυτά ακρι
βώς σας ζητήθηκαν με το ανωτέρω 
έγγραφό μας, που όμως δεν μας 
δόθηκαν. Το ποια σχέση έχουν τα ε
ρωτήματα αυτά με τα αίτια του ατυ
χήματος, περί της οποίας η τελευ
ταία απορία σας, σας γνωρίζουμε ό
τι το ΑΣΑΑ, πέραν των αιτιών του 
ατυχήματος, διερευνά και τους συμ- 
βάλλοντες σ’ αυτό παράγοντες, στο 
σχετικό δε πόρισμα διαλαμβάνο
νται, πλην άλλων, και η κατάσταση 
του αεροσκάφους από τεχνικής 
πλευράς αλλά και από απόψεως κα
θεστώτος διαχειρίσεως. Τούτο γιατί 
εν τέλει στο εκδιδόμενο πόρισμα 
διαλαμβάνονται και σ υ στάσεις 
ασφαλείας για προληπτικούς 
λόγους».
28 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ. Ένα 20ήμερο με
τά; ο γ.γ. του υπουργικού Συμβου
λίου απαντά (ανταπαντά) μάλλον ε
κνευρισμένος. Η απάντησή του ά-
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

Οι Εκδόσεις και το Βιβλιοπωλείο «ΔΩΔΩΝΗ» 
με την ευκαιρία της συμπλήρωσης 40 χρόνων 

προσφοράς στο βιβλίο, σας προσκαλούν

όπου θα έχετε την ευκαιρία να 
αγοράσετε,τα βιβλία της αρεσκείας 

σας διαλέγοντας ανάμεσα σε

V εμάς 8α
Ζ150.000 τίτλους'βιβλίων, όλης σχεδόν της 

ελληνικής' βιβλιογραφίας- ” , :f
Σπάνια βιβλία, χάρτες,γκρσβούρες κ.ά.

ΖΕξαντλημένα και δυσεύρετα βιβλία ακόμα 
και για τους πιο απαιτητικούς βιβλιόφιλους

Ζ'Εμπειρσυς συνεργάτες που εξυπηρετούν 
και δίνουν πληροφορίες σε όλους εσάς που
αγαπάτε το βιβλίο

Οι προσοορκδεν ισχύουν 
γιο χυ βιβλία πουανήκουν 

στην ενιαίο, τιμή του βιβλίου

ΒΙΒΛΙΟΠΩΛΕΙΟ «ΔΩΔΩΝΗ»
ΑΣΚΛΗΠΙΟΥ 3, ΑΘΗΝΑ 106 79 ΤΗΛ.: 36.30.312,36.37.973, FAX: 36.37.067
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τώντα.

• Καμία απορία δεν διατύπωσα, ώ
στε να υπάρχει ανάγκη διευκρινίσε
ων, στις οποίες προβαίνετε.

• Εξακολουθείτε να με βαπτίζετε 
αρμόδιο για τη συντήρηση του 
“FALCON” παραγνωρίζοντας ότι 
σύμφωνα με τη διάταξη της παρ. 1, 
εδ. 3 του άρθρου 39 του ν. 2733/99, η 
συντήρηση και λειτουργία ανατίθε
ται στην Ολυμπιακή Αεροπορία, με 
σύμβαση, η οποία δεν πρόλαβε να 
τύχει υπογραφής και έτσι η Ο.Α. εί
χε την ευθύνη της συντήρησης, σύμ
φωνα με τη σύμβαση του 1992. Ο 
ρόλος μου μέχρι και την ημέρα του 
ατυχήματος ήταν απλά να χορηγώ 
άδειες χρήσης του “FALCON”. Αν 
υπογραφόταν η σύμβαση, θα είχα 
και την ευθύνη κάλυψης των δαπα
νών. Την ευθύνη συντήρησης είχε 
και θα έχει η Ολυμπιακή Αεροπο
ρία.

• Από την απάντηση του κ. Ρέππα 
προκύπτει ότι στη διάθεσή μου έχω 
μόνο στοιχεία που αφορούν στη 
χρήση του Α/Φ και όχι στοιχεία για 
τη συντήρηση και διάφορα άλλα 
στοιχεία.
• Επισυνάπτω πίνακα με τις εγκρί
σεις που χορήγησα για τη χρήση του 
“FALCON” κατά τη διάρκεια του 
1999 ώς το ατύχημα».

★ ★ ★

ΓΙ’ ΑΥΤΟ λέμε ότι η συνέχεια θα έ
χει ενδιαφέρον: γι’ αυτά που διαβά
σατε!

Κερδίστε 
«τεεί την 

προσ<ρε»ρά 
μας!


